
Komentáře ředitele školy k dotazům a 

námětům z třídních schůzek dne 14.3.2022 
 

8.C 

Proč se letos nekoná olympiáda z angličtiny? 

Snažíme se žákům školy umožnit účast ve všech didaktických soutěžích a olympiádách, stejně tak je 

to i u soutěží sportovních a uměleckých. Považujeme to za cestu k naplnění vize školy (Škola, kde si 

každý najde svoje). 

Školní kolo olympiády z anglického jazyka se uskutečnilo 19.1.2023 v obou kategoriích 6.-7. třída a 8.-

9. třída. Vítězové školního kola postoupili do okresního kola, které se konalo 14.2.2023 a kde jsme 

získali v mladší kategorii sedmé a ve starší čtvrté místo. 

O soutěžích a školních kolech se vždy žáci dozvědí od svých vyučujících, stejně tak to bylo i zde (sám 

učím angličtinu a žáky ve své jazykové skupině 6. tříd jsem o školním kole informoval, zájem nebyl). 

Již na schůzce třídních důvěrníků 9.3.2023 jsme se domluvili, že budou všichni vyučující/organizátoři 

školních kol soutěží a olympiád, dopředu a včas informovat všechny rodiče prostřednictvím 

eŽK/Komens/Nástěnka školy, aby i rodiče mohli své děti motivovat k účasti. Již se tak děje, 

v posledním týdnu přišlo info o školním kole matematické soutěže Klokan a školním kole Fyzikální 

olympiády. 

 

8.D 

Budou i příští rok semináře pro přípravu na přijímací zkoušky? 

Ano, plánujeme to v devátých třídách. Je to ve škole dlouhodobý projekt. Jde o aktivitu v rámci 

doplňkové činnosti, tedy placený kroužek. V letošním roce se ale podařilo tyto semináře zařadit pod 

program Národní plán obnovy/doučování, takže byl pro deváťáky zdarma. To v příštím školním roce 

nepředpokládáme. Organizujeme ve škole také Přijímačky nanečisto. Při přípravě též doporučujeme 

využít https://www.scio.cz/prijimaci-zkousky-na-ss/priprava/index.asp. 

 

 

Děkuji všem rodičům za účast na třídních schůzkách, projednání všech bodů navrhovaného programu 

a zpětnou vazbu, která nám pomáhá o školních věcech a školním životě přemýšlet a směřovat nás dál 

v naší vizi být školou, kde si každý najde svoje. Ve výše uvedených řádcích jsem se pokusil šířeji a v 

souvislostech odpovědět na jednotlivé dotazy či situace. Pokud by se vám zdálo, že to „není ono“, ozvěte 

se. Rád se nad věcí sejdu i osobně. Pokud máte další připomínky, dotazy či podněty, nečekejte s nimi až 

na další schůzky. My všichni (vedení školy i vyučující) jsme připraveni konzultovat podobné ihned a 

nejlépe osobně. 

Pavel Koc, ředitel školy 

https://www.scio.cz/prijimaci-zkousky-na-ss/priprava/index.asp

